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Reunió de conveni 

A la sessió d'avui, tant el president de la Comissió Negociadora com la RD han deixat clar que 
les reunions individuals, que s'han dut a terme amb la part social aquestes últimes setmanes, 
han sigut profitoses i han permès avançar en els aspectes fonamentals del futur conveni. 

La RD ha recordat que hi ha aspectes a negociar que requereixen entrar en molt de detall a la 
negociació i es poden desenvolupar amb posterioritat a la signatura, com per exemple la millora 
de l'aplicació d'alguns permisos, si l'objectiu d'ambdues parts és signar el conveni en les pròximes 
setmanes. 

La major part de la part social ha manifestat, novament, la seva predisposició a treballar perquè 
no es perdi la prima variable de productivitat per a l'any 2023 i futurs, donat que, tal com ha 
advertit la RD en repetides ocasions, no sabem les limitacions de la següent LGPE. 

La RD ha presentat un document amb una sèrie d'aspectes que la major part de la part social ha 
sol·licitat en aquestes reunions individuals i que la RD ha estat treballant. Aquest document inclou 
els següents punts: 

 Ampliació voluntària de contractes del torn 8 d'AAC i TOLA de Temps Parcial a Temps 
Complet. 

 Canvi parcial de vacances entre persones treballadores. 

 Increment dels períodes hàbils de vacances per als col·lectius de persones AAC, MOTI 
i TOLA en període estival, passant a ser 5 períodes. 

 Millora del permís per accident, malaltia o hospitalització greu. 

 Adequació de l'import del FAS segons l'increment de plantilla des de l'últim cop de la 
seva actualització. 

Les parts han estat debatent àmpliament sobre aquests punts. 
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